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Bátaszék 

 

Beszámoló a 2021. évi tevékenységről 
 

2021-ben a vírushelyzetre való tekintettel továbbra sem tartottunk hagyományos 

értelemben vett kuratóriumi ülést. A legfontosabb feladatokat telefonon és e-mailben 

intéztük. 

Az alapítvány kuratóriuma tavaly Köbli Ágnesnek (általános-), valamint Farkas 

Andrásnak (középiskolás kategória) ítélte oda a „Bátaszék város jó tanuló jó 

sportolója” díját. 

A vírushelyzet az alapítvány háttérben zajló munkáját nem akadályozta, de nyilvános 

rendezvényeket nem tudtunk tartani. A polgármester úrral történt egyeztetésen abban 

maradtunk, hogy minden ilyen eseményt a vírushelyzet stabilizálódása utáni időszakra 

halasztunk el. 

Tavaly is sikeresen pályáztunk az önkormányzatnál: Bátaszék mozgóképi emlékeinek 

a világhálón való elhelyezése előkészítéséhez nyertünk 300 ezer forintot. A digitalizált 

több száz órás video anyagot Pomsár Tamás vágta meg. 

A BÁTGRILL KFT a tavalyelőtti támogatás után tavaly már nem nyújtott újabbat 

nekünk feladataink zavartalan ellátásához. Az 1%-os felajánlásokból 2021-ben kaptuk 

a legkevesebb pénzt az utóbbi években. Alapítványunk soha nem volt ilyen rossz 

anyagi helyzetben, amibe került tavaly a támogatások elmaradása miatt. 

A Cikádor újság legutóbbi, áprilisi számában felhívással fordultam az olvasókhoz 

anyagi támogatásukat kérve. Az önkormányzat idei pályázatán elsősorban működési 

költségekre pályázunk. 

Kérem beszámolóm megvitatását és elfogadását. 

 

 

 

 

Bátaszék, 2022. április 14. 

Rudolf László kuratóriumi elnök 

 


